
Uzasadnienie 

do uchwały Rady Miejskiej w Poniecu 

nr  LI/417/2023 z dnia 31 października 2023 r. 

w sprawie: uchylenia uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia 

zasad ustalania i poboru opłaty oraz terminów płatności i wysokości stawki opłaty od 

posiadania psów oraz zwolnień od opłaty od posiadania psów 

 

Zgodnie z art.18a ustawy o podatkach i opłatach lokalnych (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 70 ze 

zm) Rada Miejska może wprowadzić opłatę od posiadania psów na obszarze gminy.  

Dnia 29 listopada 2007 roku uchwałą nr  XII/103/2007 Rada Miejska w Poniecu wprowadziła 

opłatę od posiadania psów. Z uwagi na niewielkie znaczenie przedmiotowej opłaty dla budżetu 

gminy wolą Rady Miejskiej jest jej zniesienie z dniem 1 stycznia 2024 r. Za zniesieniem opłaty 

przemawia również fakt, iż duża część mieszkańców gminy Poniec jest ustawowo zwolniona  

z jej wnoszenia oraz brak skutecznych narzędzi kontrolowania posiadanej liczby psów. 

Wobec powyższego zasadne jest uchylenie uchwały wprowadzającej na terenie gminy 

Poniec opłatę od posiadania psa. 

 


